
Vaikų užimtumo 
centras „Žaisloteka“

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/


Vaikų užimtumo centras  
„Žaisloteka“

Jeigu Jūs norite į biblioteką 

ateiti su vaikais, 

galite juos palikti „Žaislotekoje“.

Ten jie galės, pavyzdžiui:

	 •	žaisti,

	 •	piešti,

	 •	skaityti vaikiškas knygeles.

„Žaisloteka“ yra salė vaikams.

Šioje salėje dirba darbuotojai,

kurie prižiūri vaikus.

Žaislotekoje gali būti vaikai:

	 •	nuo 0 metų 

	 •	iki 7 metų.

	 •	Vaikai nuo 0 iki 2 metų imtinai  

		  „Žaislotekoje“ gali lankytis 

		  tik su tėvais arba globėjais.

		  Čia jie gali būti iki 4 valandų.

Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė
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